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Abstract (en)
[origin: US5182932A] PCT No. PCT/AT90/00076 Sec. 371 Date May 15, 1991 Sec. 102(e) Date May 15, 1991 PCT Filed Jul. 30, 1990 PCT Pub.
No. WO91/04113 PCT Pub. Date Apr. 4, 1991.Apparatus for bending steel bars to form concrete reinforcement elements, having a device (3, 4; 18)
for feeding bars to a transfer device (8), by means of which in each case one group of bars can be inserted in two bending frames or stations, (2, 2'),
each having members (11, 12) for bending the bars in transverse direction the transfer device having at least one pair of operation-controlled gripper
tongs (10) which can be swivelled from a first position, in which they receive a plurality of bars from the bar feed device, and clamp the bars, into a
second position, in which they insert the bars into the gap between the bending members.

Abstract (de)
Vorrichtung zum Biegen von Stahlstäben zu Betonbewehrungselementen, mit einer Einrichtung (3) zum Zuführen von Stäben zu einer
Überführeinrichtung (8), mit der jeweils eine Stabschar in Stabquerrichtung zwischen Biegeorgane (11, 12) einführbar ist, wobei die
Überführeinrichtung zumindest eine gesteuert betätigbare Greifzange (10) aufweist, die aus einer ersten Stellung, in welcher sie von der
Stabzuführeinrichtung mehrere Stäbe aufnimmt und diese festklemmt, in eine zweite Stellung verschwenkbar ist, in welcher sie die Stäbe in den
Zwischenraum zwischen den Biegeorganen einführt.
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